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OUDERRAAD                                                                                              15 november 2016 

Sint-Hubertusschool 

Kerkstraat 5 – 2845 Niel 

 

Ann Asselberghs  A Els Nerinckx  V Karin Verhulst  A 

Alexandra Brits  A Inge Nijs  V Kelly Vermeulen  A 

Lorie Cuypers  V Steve Paelinckx  V Björn Vervoort  A 

Peter De Clercq  A Ellen Serrien  V Annelies Prins  V 

Yves De Keersmaecker  A Katleen Smedts  A Juf Evi  V 

Dimitri De Nil  A Kim Smits  V Juf Greet  A 

Annelies De Schepper  V Kris Smits  V   

Nathalie De Wit  V Annemie Teugels  A   

Karen Depaepe  V Johan Timmermans  A   

Sabrina Faucompret  V Anne Troch  A   

Donald Hegmans  V Nele Van Broekhoven  V   

Liesbeth Knuysen  A An Van den Bogaert  A   

Krisje Michiels   A Jan Van Hoofstat  V   

Hilde Michiels  V Bart Verhulst  V   

  

 

1. Verslag vorige vergadering 

 
Geen opmerkingen. 

 

Het verslag van de vorige vergadering werd goedgekeurd. 

 

Varia puntje vorige vergadering: 

 

 Sensibilisatie roken 

o Dit werd besproken met Jan en het zal niet in het schoolreglement worden 

opgenomen aangezien dit enkel is voor reglementen. We kunnen wel via een 

ludieke actie hiervoor aandacht vragen bij de ouders. 

 Bv. in de rode loper verkeersborden schilderen of ‘Verboden te roken 

AUB’. 

 Dit zal opgenomen worden met Jan. En dan wordt er gekeken of 

dit nog met andere instanties moet opgenomen worden: 

gemeente, parochie,... 

o De ouders zijn momenteel subtiel al bezig met hierover te praten aan de 

schoolpoort. De ouders die roken nemen daardoor soms al een stapje naar 

achter. 

 Gezonde voeding 

o De thee die wordt gegeven tijdens het middageten is niet meer op voorhand 

gesuikerd. 

o Het puntje rond de koek en het flesje water in de eerste kleuterklassen zal 

worden meegenomen naar de schoolraad en daar worden besproken. 

 Schilderen rode loper 

o Aangezien Jan niet aanwezig is, zal dit terug meegenomen worden naar 

volgende vergadering. 

 Lotusactie 
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o 809 zakjes verkocht. 

o Dit heeft een hele mooie winst opgeleverd. 

o De leverancier heeft door productieproblemen wel een aantal wafeltjes/koekjes 

moeten vervangen. Dit zal via een briefje in de zakjes gemeld worden aan de 

kopers. 

o Karin stuurt een mail uit om de zakjes op zondagmiddag 20/11 te verdelen. 

Van 14u tot 16u. Daarna kunnen de ouders hun bestelling al komen afhalen om 

17u. Liesbeth zal hiervoor een briefje maken. 

 BKO 

o Alexandra is naar de vergadering geweest van de BKO. Hier is heel veel 

informatie meegegeven en Alexandra licht even de belangrijkste punten voor 

de ouderraad toe: 

 De buiten speelruimte van het Speelhuis zal verdubbelen: In het 

appartementsgebouw ernaast komt op de eerste verdieping de pastoor 

wonen en beneden zal een polyvalente ruimte voorzien worden. Dus de 

tuin hebben zij niet nodig en dit wordt dan verhuurd aan het Speelhuis. 

 Er komen 4 halftijdse juffen bij. 

 ’t Speelpaleis zal waarschijnlijk verhuizen naar de nieuwe turnzaal. 

Meer details waren hierover nog niet gekend. Het is wel al duidelijk dat 

de opvangcapaciteit dan zal vergroten, wat ook echt wel nodig is. 

 Sportkalender op de website 

o Ern is bezig om dit in orde te brengen samen met Juf Vanessa. 

 

 

2. Werkgroepen 

 
Vanaf dit schooljaar zullen we enkel de werkgroepen overlopen die hun activiteit gepland is 

binnen de 3 maanden. 

Andere werkgroepen kunnen natuurlijk altijd iets melden over hun werkgroep tijdens de varia 

ronde van de werkgroepen. 

Mochten nieuwe leden graag willen deel uitmaken van een werkgroep, kunnen zij contact 

opnemen met de trekker van de werkgroep of anders met de secretaris, Karin. Zij zal dan 

doorverwijzen naar de juiste trekker. 

 

 

 Sinterklaas (6/12/2016) 

- trekker : Bjorn 

 

- De Sint is ok. 

- De Pieten zijn ook ok. 

- Karin zal een mail sturen naar de ouderraad voor helpende handen bij het 

schminken/ontschminken van de pieten. 

- Het vervoer zal een treintje zijn. 

- De baard en het haar van de Sint is aan vervanging toe: De rekker van de baard begeeft het 

bijna. Dit jaar zal het nog wel lukken maar naar volgend jaar toe moet dit zeker vervangen 

worden. Alles nieuw aankopen kost zo +/- 350 euro. Bjorn gaat kijken of er iets tweedehands 

kan aangekocht worden. 

- De stoel is eigenlijk ook aan vervanging toe. Iedereen kijkt eens rond in zijn buurt of er een 

vervanging is voor deze stoel. 
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 Kerstmarkt/Fakkeltocht (22/12/2016?) 

- trekker : Krisje 

 

- Alles is volop aan de gang hiervoor. 

- Er zullen poffertjes of smoutebollen van sandwiches worden geserveerd. 

- De werklijst gaat rond en wordt daarna nog rondgestuurd via mail binnen de ouderraad. 

- Helena Coeck had de vraag gesteld of de school/ouderraad het zag zitten om samen met de 

gemeenteschool lampionnen te verkopen voor het goede doel van de middenstand: 

Gehandicaptenzorg in Niel, Schelle en Hemiksem. De ouderraad vond dit een beetje kort dag 

en ook wordt er dan weer nog is extra iets aan de ouders gevraagd om te kopen. We bekijken 

dit naar volgend jaar toe en hoe we dit mee kunnen inplannen. Liesbeth zal dit doorgeven aan 

Helena. 

 
 

 Multiculturele activiteit (?) 

- trekker : Krisje 

 

- De werkgroep kwam normaal gezien op 17/11 samen maar door oudercontacten zal dit 

verplaatst worden naar volgende week of de week daarna. De datum hiervoor zal nog per mail 

meegedeeld worden. 

 

 

 Schoolfeest (13 mei 2017)  

- trekker : Liesbeth 

 

- De werkgroep heeft zijn eerste vergadering gehad en wou over een issue even van idee 

wisselen met de ouders. Ditzelfde zal ook bij de leerkrachten gebeuren op de eerstvolgende 

PV. 

 Wat denkt men ervan mochten we het schoolfeest spreiden over 2 dagen: bv. de 

 zaterdag de kleuters en de zondag de lagere school? 

  Er kwamen veel reacties zoals: wanneer wordt de opkuis dan gedaan, ouders 

  die een kleuter en een kind in de lagere school hebben moeten dan 2 dagen 

  komen, moet iedereen op het podium,.. 

   Al deze bemerkingen worden meegenomen naar de werkgroep. 

 

 

3. Nieuws van de school 
 

- Momenteel is er het voorstel om met het budget dat de leerkrachten gekregen hebben van de 

ouderraad voor de kinderen iPads aan te kopen. Dit voorstel moet nog wel officieel beslist 

worden. 

- Jan vraagt of de school de 3de tent van de ouderraad mag gebruiken voor de fietsenstalling. 

(Het stukje dat nu niet overdekt is) De ouderraad gaat hiermee akkoord maar geeft wel mee 

dat de ouderraad geen tenten meer heeft. In de loop van dit schooljaar worden er wel nog 

activiteiten georganiseerd waarvoor een tent nodig is. Er moet dus al wel uitgekeken worden 

naar vervanging voor deze tenten. 

 

4. Financieel nieuws 
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Trappisten: 

- Deze activiteit heeft een kleine winst opgeleverd. 

 

Lotusactie: 

- Zie hierboven. 

 

5. Varia 

 
Schoolreglement: 

Jan is hier momenteel mee bezig maar heeft het enorm druk. De overschakeling naar het 

KOBA vraagt meer werk dan voorzien. 

 

Nieuwsbrieven: 

Er zijn momenteel nog geen algemene nieuwsbrieven geweest omdat het enorm druk is maar 

ook omdat de zaken die specifiek voor een klas zijn eerder in klasbrieven worden 

meegegeven. 

 

Grootouderfeest, koffie: 

Op donderdag 17 november 2016 is het grootouderfeest voor een aantal kleuterklassen. Karin 

zal een mail versturen naar de ouderraad om te horen of er nog ouders bereid zijn even te 

helpen met de koffie hiervoor. 

 

Andere variapuntjes: 

 

 Fluo-actie: De brief rond de Helm-op actie is voor de kinderen en ouders een beetje 

verwarrend. Krijgen ze nu 2 stickers als ze met de auto met fluo en helm op komen? 

 Gang naar klas Juf Kathleen: Verschillende ouders gaven aan dat deze gang een beetje 

vuil was. Juf Greet ging even nagaan of deze ook regelmatig mee wordt gekuist. 

 Verloren voorwerpen: Op de kerstmarkt blijven de verloren voorwerpen nog even 

staan. Pas daarna worden ze gebundeld en weggedaan. 

 

 

 

Besluiten: 

 
 De school mag de 3de tent van de ouderraad gebruiken. 

 

 

Actiepunten: 

 
Dit zijn actiepuntjes die tijdens de meeting naar voren kwamen en die naar gans de groep worden 

gesteld. (Dus niet specifiek voor binnen een bepaalde werkgroep want die worden dan binnen de 

werkgroep behandeld.) 

 
 Sensibilisatie roken: Mag hiervoor iets op de grond geschilderd worden aan beide 

kanten van de school? (in de rode loper en in het gangetje)  Jan 

 Gezonde voeding: Wordt meegenomen naar schoolraad  Yves, Krisje, Liesbeth 

 Schilderen rode loper: Kan dit opnieuw gebeuren?  Jan 
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 Mails uitsturen voor hulp: lotusactie, schminken pieten, koffie grootouderfeest  

Karin 

 

 

Noteer alvast in jullie agenda: 

 

- Volgende ouderraad: dinsdag 20 december 2016, 20.00 uur in het leraarslokaal of de 

vroegere refter van de lagere school. 


